

Title (en)
Footwear

Title (de)
Schuh

Title (fr)
Chaussure

Publication
EP 2856897 A1 20150408 (FR)

Application
EP 14003284 A 20140923

Priority
FR 1302298 A 20131003

Abstract (en)

[origin: US2015096196A1] The invention related to a shoe comprising: a sole assembly; an upper comprising a first envelope comprising: a lower portion designed to surround the foot of a user; and an upper portion designed to surround the ankle or the ankle and a portion of the lower leg of the user; and an information transmission band comprising: a first portion affixed to the sole assembly and/or the lower portion of the first envelope by a connection device, such as stitches; and a second portion designed to wrap around the upper portion of the first envelope, extending the first portion and comprising a first fastening device that cooperates with a second fastening device affixed to the upper portion of the first envelope.

Abstract (fr)

Cette chaussure (1), comprend : - un semelage (3), - une tige (2) comprenant une première enveloppe (6) qui comprend : - une portion basse (61), prévue pour entourer le pied d'un utilisateur, - une portion haute (62), prévue pour entourer la cheville ou la cheville et une partie du bas de jambe de l'utilisateur, caractérisée en ce que la chaussure (1) comprend une bande (7) de transmission d'information qui comprend : - une première portion (71) solidarisée au semelage (3) et/ou à la portion basse (61) de la première enveloppe (6) par des moyens de fixation (74), - une deuxième portion (72) apte à s'enrouler autour de la portion haute (62) de la première enveloppe (6), prolongeant la première portion (71) et comportant des premiers moyens d'accrochage (73.1) aptes à coopérer avec des seconds moyens d'accrochage (73.2) solidaires de la portion haute (62) de la première enveloppe (6).

IPC 8 full level

A43B 5/02 (2006.01); **A43B 1/00** (2006.01); **A43B 5/00** (2006.01); **A43B 5/10** (2006.01); **A43B 7/20** (2006.01); **A43B 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A43B 1/0081 (2013.01 - EP US); **A43B 3/34** (2022.01 - US); **A43B 5/00** (2013.01 - EP US); **A43B 5/02** (2013.01 - EP US);
A43B 5/10 (2013.01 - EP US); **A43B 7/14** (2013.01 - US); **A43B 7/20** (2013.01 - EP US); **A43B 19/00** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

US 8302329 B2 20121106 - HURD JOHN [US], et al

Citation (search report)

- [X] GB 2162755 A 19860212 - IVANY MICHAEL
- [XI] US 4864741 A 19890912 - BEAUCHEMIN PIERRE [CA]
- [XI] US 5016623 A 19910521 - KRAHENBUHL DOUG W [US]
- [X] EP 0748596 A1 19961218 - NORDICA SPA [IT]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2856897 A1 20150408; EP 2856897 B1 20180711; AR 097908 A1 20160420; AU 2014240257 A1 20150423; CN 104510076 A 20150415;
FR 3011445 A1 20150410; FR 3011445 B1 20160226; JP 2015071039 A 20150416; US 2015096196 A1 20150409; US 9668534 B2 20170606

DOCDB simple family (application)

EP 14003284 A 20140923; AR P140103687 A 20141003; AU 2014240257 A 20141002; CN 201410515271 A 20140930;
FR 1302298 A 20131003; JP 2014204397 A 20141003; US 201414501695 A 20140930